
 naslefardanews  
  naslfarda

پیشنهاد مطهری رأی نیاورد2

چه کسی اول حرف بزند؟!

»بحث نحوه سؤال نمایندگان از وزرا« و پیشنهاد 
علی مطهری در این باره، بــه محل بحث میان 
نمایندگان تبدیل شد. مطهری گفت: »در زمان 
سؤال از وزیر همیشه این مشکل را داریم که بعد 
از گزارش کمیســیون، وزیر باید جواب بدهد و 
بعد سؤال کننده صحبت می کند. این رویه فعلی 
از حالت طبیعی خارج اســت. طبیعت سؤال و 
جواب این است که اول سؤال و بعد جواب مطرح 
شود؛ ولی الان برعکس است. رویه فعلی موجب 
شده که وقتی موضوع ســؤال از وزیر در دستور 
کار مجلس است، با حالت گنگ و ابهامی مواجه 
شویم. در همین راستا پیشنهاد دادم؛ اول سؤال 
نماینده و بعد پاسخ وزیر مطرح شود که حقی از 

وزیر ضایع نشود.«
نماینده تهران با تاکید به این که ما نمایندگان 
نباید قانون را به نفع خودمان بنوســیم، گفت: 
نباید قانون را طوری بنویسیم که به نفع مجلس 
و نماینده شود. این موضوع چندسالی است که 
مطرح شــده و گفته می شــود این شکل فعلی 
درست نیست. پیشــنهاد می کنم سؤال کننده 
اول حرف بزند؛ البته می توانند وقت خودشان را 
به دو بخش تقسیم کنند. محمدحسین فرهنگی، 
در مقام مخالفت با این پیشنهاد برآمد و گفت: 
»موضوعی که آقای مطهری مطرح کردند یعنی 
ما حق نماینده را بگیریــم و به وزیر بدهیم؛ این 
معنای دیگری ندارد. این جلسه سؤال برای طرح 
سؤال نماینده است برای این است که نماینده 
بگوید چه اشکالی در چه بخشی از کشور وجود 
دارد؛ بعد بیاییم او را مســلوب الاختیار کنیم؟ 
این جا در خود مجلس و با رأی و اراده خودمان 
تصمیم بگیریم که حق نماینده را ضایع کنیم و 
آخرین فردی که صحبــت می کند، نماینده ای 
نباشد که سؤال را مطرح کرده است. این پیشنهاد 
یعنی اختیار را به وزیر بدهیم که هرچه خواسته 
بگوید و فضا را برای رأی نیاوردن ســؤال آماده 
کند.« جهانبخش محبی نیا، نماینده میاندوآب 
اما از موافقان پیشنهاد علی مطهری بود و گفت: 
روش فعلی دور تسلسل اســت. این انتقادها را 
بینی وبین اله، برای ادای دین می گویم؛ نه نمایش 
دادن. سؤالات مطرح شود و وزیر جوابش را بدهد، 
قانون گذار هم با حکمت برخورد کند و درنهایت، 
نتیجه به نماینــدگان واگذار شــده و تصمیم 
نمایندگان ملاک و اعتبار یک اقدام می شــود. 
روش فعلی موجب سیاسی کاری هایی می شود 
که در شــأن نظام جمهوری اســلامی نیست. 
درنهایت، پیشــنهاد مطهری به رأی گذاشته 
شد ولی نتوانست دو ســوم آرای نمایندگان را 

کسب کند.

بهارستان

 قیچی به دست نگیرید
 نایب رئیس جبهه پیروان خط امام و رهبری در 
واکنش به عدم دعوت علی لاریجانی به جلسات 
شورای وحدت گفت: گاهی نمایندگان منتقد 
دولت انتظار دارند رئیــس مجلس نیز به دلیل 
آنکه در اردوگاه اصول گرایی تعریف می شود، از 
نظر تاکتیک مثل آن ها عمل کند؛ اما این عملی 

نیست. نباید سریع قیچی به دست گرفت.

خوب است اما کافی نیست
مدیرمســئول »کیهــان« در ســرمقاله خود 
نوشت: پیش قدم شدن انگلیس در رفع توقیف 
نفت کش ایران اگرچه به مطلوب نزدیک  است 
و از عقب نشــینی روباه پیرحکایت دارد، اما باید 
با عذرخواهی انگلیس و تضمین کافی که دیگر 

دست به دزدی دریایی نخواهد زد، همراه باشد.

غیرمحرمانهها

سیاست
Policy

سه شنبه 8 مرداد 1398  
سال بیست و هشتم | شمـاره 6019

30 جولای 2019 | 27 ذی القعده 1440

سرمقاله

بشار اسد و خانواده اش در رستورانی در دمشق »پوتین« با زیردریایی به عمق خلیج فنلاند رفت

درگیری در تظاهرات 
موافقان و مخالفان 
پناه جویان سوری در 
ترکیه

ادامه از صفحه یک ...
 و یــک خســارت بــه اقتصــاد می زنــد. 
خسارت دوم، صرف شدن برق برای کشف این 
رمزهای بهادار است که باید برای چرخاندن 
موتورهای تولید و تأمین رفاه جامعه استفاده 

می شد.
 خسارت سوم، تبدیل شدن کارخانه های کشور 
به مزارع بیت کوین و تعطیلی تولید است که 
پیوســته گزارش های متنوعــی از این روند 
به گوش می رسد. خســارت چهارم، افزایش 
بیکاری به سبب تبدیل کارخانه های مولد به 
سوله های کشف رمز است. خسارت پنجم که 
بزرگ ترین ضربه ایــن فرآیند به اقتصاد ملی 
اســت، تبدیل بیت کوین به ریال است. یعنی 
شما وقتی با صرف منابعی به ارزش حدود 6 
هزار دلار یک بیت کوین به دست آوردید، آن 
را به یک صرافی فروخته و حدود 150 میلیون 

تومان دریافت می کنید.
 به فرآیند دقت کنید: شما هزار دلار ارزی که 
از طریق صادرات کالا )بخوانید نفت( به دست 
آمده، صرف خرید ماینر کرده اید. پنج هزار دلار 
دیگر منابع کشــور )به ویژه بــرق که از محل 
نفت تولید می شــود( صرف کشف رمز شده 
است. اینک 150 میلیون تومان هم پول دست 
شماست که قصد دارید با آن نیازمندی های 
خود را به خوراک، پوشاک، خودرو، مسکن و... 
تأمین کنید. به عبارت دقیق تر، پولی که باید 
»ابزار مبادله« یک کالا با کالای دیگر باشد، از 
طریق از بین بردن یک سری کالای با ارزش 
به دست آمده اســت و خودش هیچ کاربرد 

مصرفی ندارد. 
نتیجه این فرآیند، کاهش شــدید ارزش پول 
ملی اســت؛ زیرا نه تنها به ازای پولی که خلق 
می شود، کالایی تولید نمی شود بلکه کالاهای 
با ارزشی از بین می رود. می دانیم اگر تناسب 
میان موجودی کالا و پول در یک بازار به هم 
بخورد و پول بیشــتر از کالا شود، ارزش پول 
کاهش می یابد. یک خسارت ششم نیز وجود 
دارد که درباره همه ابزارهای مبادله ازجمله 
یورو، دلار و... صادق است و آن، تبدیل رمزهای 
بهادار به کالای سرمایه ای است؛ یعنی مردم 
این رمزها را برای حفــظ ارزش پول خود یا با 
انگیزه سود از محل نوسان قیمت آن تهیه کنند 
که خسارات آن در حوزه ارز )و سایر دارایی های 
نقد شونده مانند ســکه، مسکن و خودرو( در 
سال های گذشــته به انحای مختلف نمایان 
شده است. با این همه اما این پرسش کماکان 

باقی است که با رمزهای بهادار چه باید کرد؟
با رمزهای بهادار چه باید کرد؟

رمزهای بهادار، در دو حالت می توانند 
در راســتای منافع ملی به کار گرفته شوند؛ 
نخست ایجاد رمزهای بهادار با پشتوانه بانک 
مرکزی به عنــوان ابزار مبادلاتــی )توضیح 
این که ایجاد رمز بهادار کار پیچیده ای نیست و 
چنان که چندین هزار عنوان در دنیا ایجاد شده، 
در کشور ما نیز ایجادشده و می شود(؛ به نحوی 
که بانک مرکزی به پشتوانه دارایی های واقعی 
رمز بهادار خلق کند و آن را بــا احراز هویت 
اشــخاص به عنوان ابزار مبادلاتی در ســطح 
داخلی و بین المللی قرار دهد. تراکنش های رمز 
بهادار به هیچ وجه قابل ردیابی و تحریم نیستند. 
اگر این اتفاق بیفتد ما خواهیم توانست بدون 
اســتفاده از نظام بانکی بین المللی که تحت 
اشراف اطلاعاتی و مورد تحریم دشمن است، 
به مبادله کالا با کشورهای طرف تجارت خود 
بپردازیم. حتی می توان در پیمان های پولی 

دوجانبه نیز از این ابزار بهره برد.
 طبیعتاً چنین رمز بهاداری نباید برای کشف یا 
همان استخراج باز باشد. این رمزها اصطلاحاً 
باید pre-mine شده و ســپس عرضه شوند. 
دوم، درباره کشــف رمزهای بهــادار موجود 
مانند بیت کوین، آنچه قطعی اســت و درباره 
آن تردید نباید کرد این است که فرآیند تبدیل 
بیت کوین به ریال و ریــال به بیت کوین، یک 
خسارت محض به اقتصاد کشور است. بانک 
مرکزی می توانــد و باید این اقدام را ســریعاً 
انجام دهد. اگر نقصی در سامانه های رهگیری 
ریال و تحلیل اطلاعــات تراکنش ها داریم، 
به ســرعت باید این نقص برطرف شــود. به 
تعبیر رهبر حکیم انقلاب اســلامی، فعالیت 
اقتصادی در اسلام آزاد است، اما برای اشراف و 
نظارت دولت مرزی وجود ندارد. آنچه می تواند 
به عنوان یک راهکار مورد مطالعه و بررســی 
دقیق قرار گیرد، این است که خریدار انحصاری 
رمزهای بهادار کشف شده، دولت باشد و دولت 
مانند ارز آن را به واردات اقلام مورد نیاز کشور 
تخصیص دهد. اگر راهبرد ما این باشد، می توان 
تدابیری اندیشید که مزارع کشف رمز بهادار در 
موقعیت های خاص تأسیس شود و هزینه های 
انتقال برق کاهش یابد. به عبارت دقیق تر، افراد 
در سوله هایی که دولت در نزدیکی نیروگاه ها 
در اختیار آن ها قرار می دهد، ماینرهای خود 
را فعال کنند، هزینه اجاره مکان، برق و سایر 
هزینه های جــاری را پرداخت کــرده و رمز 
کشف شــده را به صرافی تعیین شده از سوی 

بانک مرکزی بفروشند. 
درحال حاضر، چند صرافــی ارز بهادار مانند 
دیجی اکسچنج در حال خرید و فروش رمزهای 
بهادار در کشور هســتند و ابعاد خساراتی که 
به اقتصاد می زنند، پیدا نیست. جالب این که 
وب ســایت این صرافی فیلتر است، اما هویت 
مشــتریان خود را از طریق دریافت سلفی به 
همراه کارت ملی و کارت بانکی احراز و از طریق 

شبکه بانکی از مردم پول دریافت می کند.

مدیراطلاعاتملیآمریکانیزاستعفاکردادعای»اسکاینیوز«دربارهاقدامنظامیانگلیساعلامحمایتاتحادیهاروپاازپروژههایهستهایایران
به گزارش وب سایت رسمی اتحادیه اروپا، نشست وین به درخواست کشورهای ایران، 
انگلیس، آلمان و فرانسه به منظور بحث درمورد نیاز به اجرای کامل و مؤثر توافق هسته ای 
در تمام جوانب برگزار شد. شرکت کننده ها بر تدوام تعهد خود به حفظ »برجام« تاکید 
و یادآوری کردند؛ تعهدات هســته ای و رفع تحریم ها دو بخش اساسی توافق هستند. 
شرکت کننده ها در این نشست، برحمایت قاطع و مسئولیت جمعی اعضا برای تداوم 
پروژه های هسته ای )به طورخاص پروژه اراک و فردو( که بخشی اصلی از برجام به منظور 

حصول اطمینان از ماهیت کاملًا صلح آمیز برنامه هسته ای ایران است، تاکید داشتند.

شبکه تلویزیونی »اسکای نیوز« عربی گزارش داد: انگلیس قصد دارد، نظامیان بیشتری 
راهی خلیج )فارس( کند. به گزارش این شبکه تلویزیونی اماراتی، این اقدام انگلیس 
برای حمایت از آنچه دریانوردی اعلام شده، انجام می شود. اسکای نیوز، به زمان و تعداد 
دقیق نیروهای اعزامی انگلیس به منطقه خلیج فارس اشاره ای نکرده است. این خبر 
پس از آن اعلام می شود که دومین ناو انگلیس برای همراهی کشتی هایی با پرچم این 
کشور روز یک شنبه با گذر از تنگه هرمز وارد آب های خلیج فارس شد. توقیف نفت کش 

متخلف انگلیس توسط ایران روابط ایران و انگلیس را با تنش روبه رو کرده است.

مدیر اطلاعات ملی آمریکا، به طوررسمی با ارسال نامه ای برای »دونالد ترامپ«، تصمیم 
خود را برای کناره گیری از این سمت اعلام کرد. ترامپ، با انتشار پیامی در توئیتر اعلام کرد؛ 
»دن کوتس«  قصد دارد پانزدهم آگوست از سمت ریاست اطلاعات ملی آمریکا کناره گیری 
کند. رئیس جمهور آمریکا همچنین »جان راتکلیــف« نماینده ایالت تگزاس را به عنوان 
گزینه ریاست اطلاعات ملی آمریکا معرفی کرده است. راتکلیف، از طرفداران سرسخت 
ترامپ به شمار می رود و در نشست اخیر کنگره با حضور »رابرت مولر« بازپرس ویژه پرونده 

دخالت روسیه در انتخابات 2016 میلادی، به سختی مولر را به چالش کشیده است.

 Rahil.Rahmani@gmail.com
راحیل رحمانی/ گروه سیاست

علاقه مند است به ایران بیاید؛ علاقه ای 
که به نظر می رســد خیلی هم دوطرفه 
نیســت! این بــار توئیت کــرد: »ایران 
درخواست مصاحبه با من را رد کرد چون 

می ترسد!«
نخستین بار در جریان سفر اخیر ظریف به 
نیویورک بود که برای سفر به تهران ابراز 
تمایل کرد و گفت: همان طورکه این فضا 
برای ظریف فراهم است که با رسانه های 
آمریکایی مصاحبه کند، او هم باید بتواند 
با ایرانی ها مصاحبه داشــته باشد و اگر 
تلویزیون ایران از او دعوت به عمل آورد، 

قبول می کند!
البته در ایران کســی این پیشــنهاد را 
چندان جــدی نگرفــت و در حد چند 
پیشنهاد و واکنش از سوی برخی چهره ها 
از جمله علی مطهری به آن نگاه شــد. 
مطهــری گفــت: اگــر »مایک پمپئو« 
می خواهــد مصاحبه کند، بد نیســت 
صداوسیما این شــرایط را برای او فراهم 
ســازد؛ البته به شرط ها و شــروط ها. او 
شــرط مفیدبودن این مصاحبه را وجود 
یک خبرنگاری دانسته »که بتواند پاسخ 
حرف های پمپئو را هم بدهــد و او را به 
چالش بکشــد.« درواقع مطهری گفت: 
اگر این مصاحبه بخواهد با صداوســیما 
انجام شود، باید مصاحبه کننده به صورت 
»کاملًامســلط«، بتواند این گفت وگو را 
تبدیل به مناظره کند و »ضعف منطق« 
آمریکا و »درستی منطق« ایران را به دنیا 
نشان دهد. این بحث ادامه داشت تا این که 
علی ربیعی سخنگوی دولت، در نشست 
خبری روز یک شنبه خود گفت: حاضریم 

این اقدام صورت گیــرد و از طرف ایران، 
مرضیه هاشــمی، خبرنگار ما می تواند با 

»پمپئو« گفت وگو داشته باشد.
این حرف سخنگو یعنی ایران باصراحت 
پیشــنهاد گفت وگو با »مایک پمپئو« را 
پذیرفته اســت؛ اما درعین حال پیمان 
جبلی رئیــس شــبکه پرس تی وی، در 
واکنش بــه اظهارات ســخنگوی دولت 
گفت: این شبکه تصمیم و برنامه ای برای 
گفت وگو با مایک پمپئــو وزیر خارجه 

آمریکا نــدارد. اما »پمپئــو« هم چنان 
در انتظــار پاســخ مثبت مانده اســت. 
او در یادداشــت توئیتری خود با انتشار 
قطعه ای از مصاحبه خود با شبکه خبری 
»بلومبرگ« که خواستار سفر به تهران 
شده بود، نوشت: به تازگی پیشنهاد دادم 
به تهران ســفر و به طورمستقیم با مردم 
ایران صحبت کنــم. وزیرخارجه آمریکا 
گفت: ایران از چه می ترسد که درخواست 

مرا رد می کند؟!

وزیر امور خارجــه آمریکا کــه به طور 
مشخص از دیپلماســی ایرانی به ستوه 
آمده است، نوشت: ما از آمدن ظریف به 
آمریکا »که از آزادی بیان لذت می برد«! 
نمی ترسیم. البته این اظهارات »پمپئو« 
درحالی است که احتمالاً فراموش کرده 
این دولت آمریکا بود که از درخواســت 
مصاحبه رسانه های آمریکایی با ظریف 
انتقاد داشت و آن را »تصمیم بد« نامید 
و ظریف را به حضور در سه نقطه محدود 

ساخت!
وزیرخارجه آمریکا در ادامه این یادداشت 
توئیتــری خود، بــا لحنی گســتاخانه 
نوشت: آیا واقعیت های »رژیم« بد است 
که نمی توانند به من اجــازه دهند تا کار 
مشــابهی را در تهران انجــام دهم؟ چه 
می شود اگر مردم حقیقت را بدون فیلتر 
و بی واسطه بشــنوند؟! وزیر امورخارجه 
آمریکا گفت اگر با رســانه ملــی ایران 
مصاحبــه کند، با مــردم ایــران درباره 
حمایت دولت آمریکا از آن ها و ناکارآمدی 
نظام جمهوری اسلامی صحبت خواهد 
کرد! جالب است که وزیرخارجه ایالات 
متحــده توقــع دارد ایــران تریبون در 
اختیار او قــرار بدهد تا دربــاره آنچه او 
»ناکارآمدی نظام جمهوری اســلامی« 
می نامد، با مردم ایــران صحبت کند! و 
جالب تر این که به کنایه می پرسد: »ایران 
از چه می ترسد؟« درحالی که رفتار دولت 
آمریکا با وزیرخارجه ایــران در جریان 
ســفر اخیر ظریف به این کشور، نشان 
داد این آمریکاست که بیش از هرچیز از 
دیپلماسی رسانه ای ظریف ترسیده است 

و حالا جای ترسوها عوض شده است!
 ایــران به گفتــه ســخنگوی دولت، از 
مصاحبه بــا »مایک پمپئو« اســتقبال 

می کند. 
شاید هم »کامران نجف زاده« از نیویورک 
مسئول مصاحبه شــود؛ حالا که رئیس 
پرس تی وی، مصاحبه مرضیه هاشــمی 
با وزیرخارجه آمریــکا را رد کرده و از آن 
استقبال نکرده است. نجف زاده، شاگرد 
مکتب 20:30 است و اگر هیچ چیز هم 
بلد نباشد، به »چالش کشیدن« آمریکا را 

خوب بلد است!

پروپا گاندای  پمپئویی!
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وزیرخارجه آمریکا دوباره تمایل خود را برای حضور در تهران و مصاحبه با رسانه ملی، تکرار کرد

مصطفی داننده:آیت اله یزدی، عضو فقهای شورای نگهبان و رئیس سابق قوه قضائیه می گوید: »برخی 
نمایندگان فلان وزیر را صدا می زنند و از آنان می خواهند »فلان معدن را به من یا به فرزند و داماد من بده«، 

تا آن ها را استیضاح نکنند یا به خاطر سؤال به مجلس نکشانند.«
محمدرضا خباز،  نماینده چهار دوره مجلس نیز می گوید: »برخی نمایندگان کارچاق کن شده اند« و مثال 
می زند در ماجرای استیضاح وزیر آموزش و پرورش، یکی از نمایندگان استیضاح کننده، شرط پس گرفتن 

امضایش را عضویت همسرش -با مدرک لیسانس- در دانشگاه فرهنگیان اعلام کرده بود!
احمد توکلی، وزیر و نماینده ســابق مجلس و عضو فعلی مجمع تشــخیص هم می گوید: »برخی برای 
باقی ماندن در قدرت، تابع خواست نمایندگان می شوند.« او  بی هیچ پرده پوشی ای تصریح می کند: این 
افراد باج را به نمایندگان مجلس فرصت طلب، رانت خوار و زیاده خواه می دهند. تمام این حرف ها در صورت 
اثبات، نشان می دهد در رفتار برخی از آقایان فساد و زد و بند وجود دارد. مردم حق دارند بعد از شنیدن و 

خواندن این حرف ها بگویند فساد مملکت را برداشته است. 
مردم به نماینده های خود رأی دادند که مشکلات شان را حل کنند نه این که از صندلی های سبز پارلمان 
برای خود برج و بارویی بســازند. حالا نهادهایی که وظیفه رسیدگی به این رفتار را دارند، باید وارد عمل 
شوند تا مشخص شــود چقدر این حرف ها راست است.  بازداشــت یک وزیر، یک نماینده مجلس و هر 
مقام دیگری به جرم فساد اشکالی ندارد. اتفاقاً این رفتار با اســتقبال گسترده مردم روبه رو و زمینه ساز 
اعتماد بیشتر به نظام خواهد شد.هرچه زودتر باید مشــخص شود که حرف های زده شده توسط برخی 
 از چهره های سیاسی، اتهام است یا جرم. اگر جرمی اتفاق افتاده است، باید سریع و صریح با آن برخورد 

شود.
ممکن اســت خیلی از این حرف های زده شــده درست نباشــند و برای رســیدن به مقاصد سیاسی 
 مطرح شده باشد. روشــن شــدن ابعاد این ماجرا می تواند برای بســیاری هم حکم رفع ابهام و اتهام را 

داشته باشد.
البته وقتی نمایندگانی از هر دو جریان سیاسی به یک موضوع اشاره می کنند، نشان از یک خبر است. به 
قول قدیمی ها: »تا نباشید چیزکی، مردم نگویند چیزها« اگر اتهامات مطرح شده راست باشد، وای بر ما 
و اگر راست نباشد باز وای بر ما. اگر راست باشد که باید به حال خودمان گریه کنیم که عنان کار به دست 
کسانی افتاده است که به جای دغدغه مردم، دغدغه جیب خود و اطرافیان را دارند. شاید شورای نگهبان 
باید پاسخ بدهد که چرا با این همه نظارت و رد کردن آدم های بزرگ و کوچک بنا بر دلایل مختلف، چنین 
تخلف های بزرگی در پارلمان در حال افتادن است. اگر راست نباشد هم باید به حال خود افسوس بخوریم 

که به خاطر رقابت های سیاسی، چنین اتهام های بزرگی رد و بدل می شود.
عصرایران

رئیس قوه قضائیه گفت: نفرت و کینه ملت ایران از حکام ایالات متحده آمریکا به واسطه جنایت های این 
کشور در نقاط مختلف دنیا روز به روز در حال افزایش است. سیدابراهیم رئیسی، در جلسه شورای عالی 
قضائی با تسلیت ایام شهادت نهمین اختر تابناک آسمان امامت و ولایت حضرت جوادالائمه )ع(، تصریح 
کرد: لازم می دانم به نیروهای امنیتی و همکاران قضائی خود به خاطر اقداماتی که در شناسایی، کشف و 
دستگیری جاسوسان آمریکایی داشتند خسته نباشید بگویم و به سهم خود از این عزیزان تقدیر و تشکر 

کنم.
رئیس قوه قضائیه ادامه داد: آنچه استکبار جهانی در سر می پروراند و برای تحقق اهدافش افرادی را جهت 
جمع آوری اطلاعات به کشور ما گسیل می کند، خیال باطلی است که بارها آن را تجربه کرده اند. از جمله 
نخستین تجربه های آن ها مأمور کردن منافقان در عملیات هایی نظیر مرصاد بود که می توان از آن به عنوان 

یکی از قله های پیروزی جبهه انقلاب در برابر استکبار یاد کنیم.
رئیسی، با اشــاره به ایام ســالروز عملیات غرورآفرین »مرصاد«، یاد و خاطره شــهدای گران قدر این 
عملیات را گرامی داشــت و افزود: منافقان، ســربازان بــدون یونیفورم آمریکا هســتند که در مقاطع 
گوناگون از جمله در عملیات مرصاد، بــا اقدام عبرت آموز فرزندان این ملت مواجه شــدند و ما همواره 
لعنت ابدی را برای منافقان بر زبان جاری می کنیم. رئیس قوه قضائیه ادامه داد: چه آن روز که استکبار 
جهانی، منافقــان را علیه ایران مأمور کرد و چــه امروز که افرادی را در پوشــش های مختلف به عنوان 
جاســوس و برای اقدام علیه امنیت ملی ایران مأمــور می کنند، یا با کمک برخی کشــورها در منطقه 
دســت به جنایت می زنند، همواره دســت تفوق وبرتری با جبهه انقلاب اســلامی بوده است. رئیسی، 
با بیان این که طبق آمارهای ســازمان ملل، امروز بیشــترین میزان کشــتار کودکان در یمن توســط 
آل سعود و در فلسطین به دســت رژیم صهیونیستی ثبت شده اســت، آمریکا را مسئول مستقیم این 
جنایات دانست و یادآور شــد: براســاس تاریخ حیات ملت ها و آنچه قرآن کریم نوید داده است، روحیه 
اســتکباری دوامی نخواهد داشت و بر همین مبناســت که امروز ایران اســلامی با وجود همه فتنه ها 
بیش از هر مقطع دیگر امنیــت و آرامش دارد و این امنیت به مدد حضــور پرصلابت مردم و تلاش های 
 نیروهای امنیتی، نظامی و انتظامی تحت رهنمودهای رهبر معظم انقــلاب روز به روز در حال افزایش

 است. 
رئیس قوه قضائیه با بیان این که کینه ملت ایران به دلیل جنایات آمریکا نسبت به هیئت حاکمه این کشور 
همواره در حال افزایش است، بار دیگر از تلاش های ســربازان گمنام امام زمان )عج( و همکاران خود در 
دستگاه قضائی به دلیل وارد آوردن ضربه سنگین به شبکه جاسوســی آمریکا در کشور، قدردانی و ابراز 
امیدواری کرد که بیش از پیش با هوشیاری و بصیرت خود، فضا را رصد کنند تا مانع از هرگونه اقدام علیه 

امنیت ملی توسط دشمنان شوند.

نماینده هایی که باج می گیرند!؟

دقیقاً در این کشور چه خبر است؟
رئیس قوه قضائیه در جلسه شورای عالی قضائی از نیروهای امنیتی و قضائی تقدیر کرد

منافقان؛ سربازان شکست خورده و بدون یونیفورم آمریکا

خانه ملت
دستگاه قضا

Naslefarda@gmail.com
نسل فردا/ گروه سیاست


